
 Zápisnica č. 2 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  11.10.2023  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Daniela  Geletková,  Jana  Vlková,  Zla�ca  Miňová,  Mária  Šimaľová,  Anna 
 Petrašková,  Peter  Vrábel,  Štefan  Kondáš,  Slavomír  Čuchta,  Marián  Feňovčík,  Štefánia  Pčolová,  Lucia 
 Hrabčáková,  Zuzana  Novysedláková,  Lenka  Kiselová,  Peter  Takáč,  Richard  Kováč,  Zuzana  Ko�anová, 
 Marek Fedoročko 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Voľba hospodára RRŠ 
 6.  Diskusia 
 7.  Uznesenia 
 8.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  30.09.2023.  Stav  účtu  v  banke 
 bol  8  755,81  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  762,42  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2022/2023  bolo 
 spolu  11  555,-  €,  za  školský  rok  2023/2024  bolo  spolu  40  €  ku  koncu  septembra.  Z  finančných 
 prostriedkov  z  daňového  úradu,  2%  z  dane,  na  účet  prišlo  spolu  v  sume  3  646,79  €.  Z  grantov  a  výziev 
 spolu získala RRB21 finančné prostriedky vo výške 5 464 €. 

 K bodu  3.  p.  riaditeľka  školy  Mgr.  Mária  Horváthová  sa  nemohla  zúčastniť  zasadnu�a,  informácie 
 poskytne na ďalšom zasadnu� RRŠ. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na  šk. 
 rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  poďakovala  rodičom,  ktorí  už  ZRPŠ  na  tento  školský  rok  uhradili,  ku  dňu  konania 
 zasadnu�a  tak  urobilo  223  rodičov  v  plnej  výške  a  1  rodič  zapla�l  polovicu.  Poprosila  členov  RRŠ, 
 aby  informovali  rodičov,  že  zaevidovanie  platby  môže  chvíľu  trvať  a  �  ktorí  zapla�li  v  tomto 
 mesiaci,  to  budú  mať  zaznačené  v  EduPage  najskôr  v  nasledujúcom  mesiaci.  P.  Čavarová 
 informovala  členov  RRŠ,  že  rodičia  posielajú  platby  bez  VS,  pretože  �,  ktorí  majú  aj  dieťa  v  ŠKD, 
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 majú  v  EduPage  “vysvietený”  iný  VS  ako  dostali  od  triednej  učiteľky,  niektorí  v  čase  úhrady  VS 
 ešte  nevedeli  a  niektorí  na  to  zabúdajú,  pravdepodobne  sa  predĺži  párovanie  pla�eb,  pretože 
 bude musieť prebehnúť manuálne, čo je zdĺhavejšie. 

 ●  p.  Čavarová  podnikla  prvé  kroky  k  registrácii  prijímateľa  na  poberanie  2%  z  dane.  Zároveň 
 spomenula,  že  podala  oznámenie  o  zmene  stanov  na  Ministerstvo  vnútra  SR,  čakáme  na 
 potvrdenie tejto zmeny. 

 ●  Za�aľ  RRŠ  nezískala  finančné  prostriedky  z  externých  zdrojov,  p.  Čavarová  podá  na  MČ  žiados�  o 
 dotáciu na Deň zdravia a športu a na Športovú olympiádu. 

 ●  Mikuláš  -  do  ďalšieho  zasadnu�a  je  potrebné  spraviť  prieskum  o  počte  dobrovoľníkov,  ktorí  by 
 nám  pomohli  rozniesť  dobroty  na  prvom  stupni  a  pripraviť  športovú  výzvu  (typu  SPARTAN)  pre 
 druhý  stupeň,  potreba  sú  2-3  rodičia  na  1.stupeň  a  5-6  rodičov  na  2.stupeň.  Zároveň  sme 
 poprosili  rodičov  o  prieskum  cien  perníkov  s  mikulášskou  tema�kou,  100%  džúsik,  prípadne 
 možnosť  získania  ovocia  (jablko,  mandarinka).  1  rodič  prezis�  ceny  v  InMedia,  ďalší  rodič  prezis� 
 možnosť  získať  jablká  z  ovocného  sadu  a  oslovili  sme  aj  p.  Vrábela,  ktorý  zabezpečil  sponzorské 
 ovocie po minulé roky, aby prezis�l, aké sú tohtoročné možnos�. 

 ●  p.  Vrábel  informoval  členov  RRŠ  o  výsledkoch  minuloročného  projektu  Ulice  pre  naše  de�, 
 výstupnú  správu  nám  pošle  e-mailom  a  zverejní  na  webovej  stránke  RRŠ.  Tento  školský  rok,  bude 
 projekt  pokračovať,  v  rozpočte  sú  na  to  vyčlenené  finančné  prostriedky.  Zároveň  by  bola  možnosť 
 vypracovať  prípadovú  štúdiu  akési  architekto-urbanis�cké  riešenie  priestoru  pred  Južným 
 vstupom  do  školy  a  blízkeho  okolia.  Hodnota  vypracovania  od  500  do  1500  €  v  závislos�  od 
 požiadaviek.  Na  tento  účel  sú  vypísané  granty.  V  spolupráci  s  org.  SPOLKA  budeme  reagovať  na 
 výzvy.  Následne  rozdelíme  projekt  na  niekoľko  etáp.  V  súvislos�  s  tým  p.  Vrábel  spomenul 
 potrebu komunikácie s firmou, ktorá vlastní budovu pri ceste, ktorá vedie ku škole. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval,  že  bola  podaná  žiadosť  o  grant  v  zastúpení  fyzickej  osoby  na  ďalší 
 posilňovací stroj do FITparku. 

 ●  p.  Fedoročko  tak�ež  informoval  o  zámere  vymaľovať  steny  pri  severnom  vstupe  do  školy.  V 
 najbližších  dňoch  sa  dohodne  s  manažmentom  školy  tema�ka  maľby  a  dobrovoľníckym 
 spôsobom  bude  potrebné  �eto  steny  namaľovať  na  bielo  (ako  podklad).  Následne  sa  na  ďalších 
 stretnu�ach  RRŠ  dohodne,  či  oslovíme  sprejerskú  komunitu  a  poskytneme  im  �eto  priestory  na 
 ich  realizáciu  v  rámci  zadanej  tema�ky  s  tým,  že  by  sme  prepla�li  materiálové  náklady  na  spreje. 
 Máme  aj  dobrovoľníka,  ktorý  by  minimálne  stenu  pri  vstupe  vedel  namaľovať  klasickými  farbami 
 - to je však možné až v roku 2024 kvôli klima�ckým podmienkam. 

 K bodu  5.  Po  prija�  kandidatúry  prebehla  voľba  hospodára  RRŠ,  prítomných  bolo  18  členov  RRŠ,  dvaja 
 rodičia  zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  20  platných  hlasov, 
 kandidátka nemala platný hlas. 
 Hlasovaním bola pre školský rok 2023/2024 zvolená na pozíciu: 

 ●  Hospodár: Mar�na Šrámková - Za bolo 20, 0 bolo pro�, zdržali sa 0. 

 K  bodu  6.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  RRŠ  požiada  pani  riaditeľku  o  pomoc  v  súvislos�  s 
 blížiacim  sa  Mikulášom  a  o  potrebe  osloviť  deviatacke  triedne  učiteľky  a  ich  žiakov,  aby  sa  zapojili  a 
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 pomohli  nám  stvárniť  Mikuláša,  anjela  a  čerta  na  tejto  akcii  pre  de�.  Dohodli  sme  sa,  že  na  MČ  vypracuje 
 RRŠ  žiadosť  o  dotáciu  na  akcie  Športová  olympiáda  a  Deň  zdravia  a  športu  (p.  Alexandra  Čavarová).  P. 
 Vrábel  mal  otázky  od  rodičov  za  doplatok  na  učebnice,  ktoré  bude  adresovať  p.  riaditeľke  a  následne 
 bude  RRŠ  informovať  o  odpovediach,  rodičia  chceli  vedieť,  za  čo  a  prečo  majú  doplácať,  keď  už  hradia 
 ZRPŠ.  Členovia  na  mieste  konštatovali,  že  Ministerstvo  znížilo  príspevok  na  učebnice  a  RRŠ  zo  ZRPŠ  nevie 
 škole  poskytnúť  toľko  prostriedkov  z  rozpočtu  bez  navýšenia  poplatku  ZRPŠ,  aby  rodičia  nemuseli  za 
 učebnice  doplácať.  P.  Geletková  spomenula,  že  na  stretnu�  Rady  školy  p.  riaditeľka  znova  spomenula 
 potrebu  obnovy  IT  vybavenia  na  škole.  Hovorili  sme  o  možnos�  zorganizovať  dielničky  so  zdobením 
 perníkov,  či  už  v  spolupráci  so  Združením  žien  SR,  alebo  v  spolupráci  s  nejakou  lektorkou.  Je  potrebné, 
 aby  niekto  prejavil  záujem  o  manažovanie  tejto  akcie.  P.  Fedoročko  spomenul  aj  rokovania  u  zriaďovateľa 
 ohľadom  zjednodušenia  príjmu  peňazí  vyzbieraných  od  rodičov  na  školu  v  prírode,  výlety,  či  lyžiarske 
 zájazdy,  nie  je  iná  možnosť,  �eto  peniaze  musia  prejsť  cez  RRŠ.  P.  Fedoročko  nás  informoval,  že  sa 
 podarilo  sfunkčniť  všetky  sídliskové  kamery  (7ks)  a  chceme,  aby  �eto  zábery  videla  online  aj  naša 
 Mestská  polícia  a  vedela  v  prípade  potreby  včas  zasiahnuť.  Zároveň  prebehol  sponzorský  nákup  surovín 
 (múka,  olej  a  pod.)  na  pečenie  šišiek  či  medovníkov.  Načrtli  sme  potrebu  hovoriť  o  školskej  akadémii  na 
 triednych  ak�voch,  aby  sme  podporili  chuť  zapojiť  sa  viaceré  triedy  a  učiteľov  pri  tvorbe  programu.  Jeden 
 z  rodičov  dal  návrh,  aby  aj  poplatok  5€  na  réžiu  pre  školskú  jedáleň  videli  každý  mesiac  na  EduPage 
 “vysvietenú”,  tak  ako  je  to  pri  poplatku  za  ŠKD.  U  p.riaditeľky  prezis�  takúto  možnosť  p.  Vrábel.  P. 
 Fedoročko  informoval  členov  RRŠ,  že  v  budúcom  školskom  roku  sa  budeme  snažiť  v  spolupráci  s  vedením 
 školy  zjednodušiť  platbu  za  ZRPŠ  z  pohľadu  párovania  a  manažmentu,  toto  zavedenie  platby 
 prostredníctvom  platobnej  brány  VIAMO  musí  prejsť  testovaním  v  najbližších  mesiacoch  (zodpovedný  p. 
 Semanič - zástupca riaditeľa ZŠ). 

 K bodu  7.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  novou hospodárkou je p. Mar�na Šrámková 
 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 15.11.2023 o 17:00 v školskej kuchynke na 

 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 8.  p. Čavarová A. a p. Fedoročko M. sa poďakovali  prítomným za účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 12.10.2023 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 

 OBČIANSKE ZDRUŽENIE  RRB21.org 
 Rada rodičov školy pri Základnej škole  info@rrb21.org 
 Belehradská 21, Košice 


